
Referat Bestyrelsesmøde 25.04.2023 

 
Bestyrelses kaffe i Madpakkehuset kl. 14.30-16.45 
 

Tid: kl. 16.45-18.45.  
 

Deltagere: Søren Tørnkvist, Mads Elgaard Bjørnhof, Signe Marie Holm Dahl, 

Louise Stenbryggen Herløv, Louise Sando Khando, Javeria Shafiqur, Emil 

Bonne Køhler, Maiken Jennie Dufour, Tina Nørmark, Pia Møller. 
 

Afbud: Sonya Sourah, Maria Trebbien Popp. 
 

  

Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af referat: Referat godkendt og underskrevet. 
 
 

2. Bestyrelsens årshjul 2023/2024: Bestyrelsen ønsker at få årshjulet trykt på plakat, når det 
er færdigt, så det kan hænge synligt for alle forældre. Det er muligt at spørge Rådhus 
betjentene om de kan hjælpe. 
 

 
3. Personalesituation: Info vedr. personalesituationen. Stillingsopslaget er blevet genopslået, 

hvor vi søger pædagoger og pædagogmedhjælper/assistent. Vi er i gang med 
ansættelsessamtalerne. 

 
 

4. Forældremødet d. 9/5. 
Oplægsholder: Christina Abildgaard – Boost dit barns selvværd. 
Hvem laver indbydelsen til det store forældremøde I maj? Louise K. vil gerne lave et forslag 
til indbydelsen og sender den til kontoret, som oprettet et opslag på Aula med 
indbydelsen. Forældremødet vil være kl. 17.30-20.30 
 

 
5. Hvem er på valg? 

- På valg og genopstiller: Signe og Søren 
- Udtræder af bestyrelsen: Mads og Sonya (Mette er trådt ud af bestyrelsen) 
Vi mangler 3 repræsentanter til bestyrelsen og 2 suppleanter. (Inkl. de der genopstiller)  
 
 

6. Borgmester og Kommunaldirektør besøget: 
Louise Herløv deltog i besøget og berettede om kommunikationen med borgmesteren. 
Besøget gik godt og var positivt. 



Emil deltager fra kl. 18.00. Emil beretter om kapacitetsudvidelse med planerne om 
oprettelse af ny daginstitution i Midt. 
Louise K. deltager i bygningsudvalget. 
 

7. Evt.: 
(Næste forældre/bestyrelseskaffe er før næste møde d. 25/4 kl. 14.30-16.45, Signe 
deltager og laver indbydelse til Aula. Bestyrelsesmødet starter kl. 16.45) 
 
- Bestyrelsen ønsker at fortsætte med forældrekaffe før bestyrelsesmøderne. Da det er en 
god mulighed for at komme i tale med de andre forældre og være synlige. 
 
- Næste møde vil være i september med forældrekaffe. 
 
- Stiens sommerfest bliver fredag d. 25. august. Bestyrelsen ønsker at det bliver med 
spisning. 
 
- Forældrebestyrelsen ønsker, at der kommer en workshop igen for bestyrelserne, gerne i 
august, da der er opstart af den nye bestyrelse. 

 

 

                                                  

 


